
شبکه های سه، خبر و یک 
پرمخاطب ترین های زمستان 98

بر اساس نظرس��نجی مرکز تحقیقات رسانه ملی از 
مخاطبان سیما در فصل زمس��تان 98؛ شبکه های سه 
)59/3 درصد(، خبر )54/3 درصد( و یک )54 درصد( به 
ترتیب در رتبه های اول تا سوم پرمخاطب ترین شبکه های 
سیما قرار گرفتند. همچنین شبکه خبر با 26/7 درصد، 
شبکه یک سیما با 15/2 درصد و شبکه مستند سیما با 
12/1 درصد بیشترین رشد را در تعداد مخاطب نسبت به 
زمستان سال 97 داشته اند. به گزارش روابط عمومی رسانه 
ملی، بر اساس این نظرسنجی حدود 80 درصد بیننده های 
برنامه های مختلف رسانه ملی در فصل زمستان بوده اند 
و به  طور میانگین 4 ساعت و 11 دقیقه پای برنامه های 
تلویزیون نشسته اند. بر اساس نظرسنجی مرکز تحقیقات، 
میزان مخاطبان رسانه ملی در فصل زمستان 98 نسبت 
به زمستان 97 حدود یک درصد رشد داشته است و حدود 
40 درصد بینندگان در زمستان 98 بیش از 5 ساعت در 

روز پای برنامه های تلویزیون نشسته اند.

 کرونا پایان بندی »بچه مهندس ۳«
را تغییر نداد

سعید سعدی ضمن اشاره به مراحل آماده سازی فصل 
سوم سریال »بچه مهندس« برای پخش در ماه رمضان 
تأکید کرد شیوع کرونا تأثیری در پایان بندی این مجموعه 
نداشته است. به گزارش مهر، سعید سعدی تهیه کننده 
سریال »بچه مهندس 3« درباره آماده سازی این مجموعه 
برای پخش در ماه رمضان گفت: این س��ریال در مرحله 
پست پروداکشن شامل صداگذاری و جلوه های ویژه قرار 
دارد و بخش های پایانی کار در حال انجام است. در حال 
حاضر 15 قسمت از سریال آماده شده و نیمه دوم در حال 
آماده سازی است که در نهایت حدود 40 قسمت خواهد 
شد. سعدی با اشاره به اینکه کرونا چقدر قصه و سریال 
را کوتاه کرد، گفت: طبیعتاً بخش��ی از کار حذف شد اما 
پایان بندی را تغییر ندادیم. زمان سریال از زمان تعهد ما 
بیشتر شده بود و برای همین بخشی از کار را کوتاه کردیم. 

»کودک شو« ماه رمضان بازمی گردد
برنامه »کودک شو« با شروع ضبط، 
خودش را به آنتن رمضانی تلویزیون 
می رس��اند. ب��ه گزارش تس��نیم، 
»کودک شو« بعد از مدت ها غیبت 
روی آنتن و مش��کلات کرونایی، با 
پیچیدگی و س��ختی مراقبت های بهداشتی و پزشکی، 
خودش را به آنتن نوروزی رس��اند. تغییرات در بازی ها و 
شکل و شمایل مسابقه نشان می داد گروه کارگردانی تغییر 
کرده و مس��ابقه به روزهای جدید و متنوع خود رسیده 
است. س��یدمحمد واعظ میر، دستیار تهیه کننده برنامه 
»کودک شو« از بازگشت این برنامه به کنداکتور در ایام ماه 
مبارک رمضان خبر داد. او در این زمینه گفت: »کودک شو« 
با همان شکل و شمایل دکور و صحنه نوروزی، رمضان 
بازمی گردد. احتمال دارد بازی های جدیدی اضافه شود 
اما بدون تماش��اگر و با رعایت مراقبت های بهداش��تی و 

ضدعفونی کردن صحنه برنامه، ضبط را آغاز می کنیم. 

 خالق انیمیشن »شیرشاه«
بر اثر کرونا درگذشت

انیماتور »شیرشاه« و »پری کوچک 
دریایی« در 91 س��الگی بر اثر ابتلا 
به بیماری »کووید-19« درگذشت. 
به گزارش فارس به نقل از هالیوود 
ریپورتر، »آن سالیوان« سومین عضو 
خانه بازنشستگی تلویزیون و موشن پیکچرز است که بر 
اثر کرونا جان خود را از دست می دهد. سالیوان انیماتور 
»شیرشاه« و »پری کوچک دریایی« محصول دیزنی در 
91 سالگی بر اثر ابتلا به بیماری »کووید-19« درگذشت. 
انجمن بازنشس��تگان وودلند هیلز متعل��ق به صندوق 
تلویزیون و موشن پیکچرز خبر درگذشت سالیوان بر اثر 
مشکلات ناش��ی از بیماری »کووید-19« را رسما اعلام 
کرد. »اولیور و رفقا«، »پری کوچک دریایی«، »شیرشاه«، 
»هرکول ها«، »تارزان«، »زندگی جدید امپراتور« و »سیاره 

گنج« برخی از مهم ترین آثار او هستند. 

کن ۲۰۲۰ در تعلیق
رئیس جمهوری فرانس��ه برگزاری هر نوع فستیوال را تا 
نیمه جولای ممنوع کرد و به این ترتیب احتمال برگزاری 
جش��نواره فیلم کن 2020 نامش��خص تر از هر زمان دیگر 
ش��د. به گزارش مهر به نقل از ورایت��ی، امانوئل مکرون در 
مصاحب��ه ای تلویزیونی اعلام کرد قرنطینه اجتماعی تا 11 
ماه مه  ادامه می یابد و هیچ فستیوالی اجازه نخواهد داشت 
حداقل تا نیمه جولای برگزار ش��ود. این سخنان، جشنواره 
فیلم کن را متزلزل تر از همیشه کرد، زیرا سازمان دهندگان 
هر چند تاریخ مشخصی برای برگزاری آن تعیین نکرده بودند 
اما احتمال برپایی آن را در اواخر ژوئن و اوایل جولای اعلام 
کرده بودند. دیگر رویداد مهم فرانسه که در محاق می رود، 
رقابت های دوچرخه سواری مشهور توردو فرانس است که قرار 
بود از 27 ژوئن تا 19 جولای برگزار شود. سازمان دهندگان 
جشنواره فیلم کن پیش تر گفته بودند این جشنواره باید از 
مقامات کارت سبز بگیرد که شامل وزیر بهداشت، وزیر کشور، 
مقامات محلی استان و شورای شهر کن خواهد بود تا بتوان 
هفتادوسومین دوره این رویداد را اواخر ژوئن و اوایل جولای 
برگزار کرد. به تأخیر انداختن بیشتر جشنواره تا اواخر جولای 
یا اوایل آگوست با توجه به توریستی بودن این منطقه می تواند 

با تجمع جمعیت در فصل تعطیلات عمومی روبه رو شود.

تلویزیون

فرهنگ و هنر

سینمای جهان

پیامبر اعظم)ص(:
براى يتيم مانند پدرى مهربان باش و بدان همان طور كه كشت 

مى كنى درو خواهى كرد.

عباس اس�ماعیل گل: محمدرضا امامقلی، مستندساز که با خلق 
مس��تندهایی چون »آقای نخست وزیر« و »خوره« شناخته شده 
است، از آن دسته هنرمندانی است که این روزها در کنار جهادگران 
مبارزه با ویروس کرونا مشغول خدمت شده است. درباره شرایط این 
روزهای جامعه در پی شیوع کرونا و فعالیت هایی که در این ارتباط 

دارد با او به گفت و گو نشستیم.
***

  شما از آن دسته هنرمندانی هستید که در این روزهای شیوع 
کرونای�ی و تعطیلی فعالیت های فرهنگی و هنری، بس�یار فعال 

هستید؛ درباره فعالیت های تان توضیح می دهید؟
قرارگاه جهادگران سلامت حضرت نرجس خاتون از زمان شیوع 
کرونا به همت اقشار مختلف مردم شکل گرفته است. این قرارگاه 
جه��ادی  فعالیت های خود را در 14 حوزه مختلف از س��رگرفته 
است و بنده هم همراه دوستان هنرمند موسسه سفیر چند وقتی 
است به این جهادگران اضافه شده ایم و در حوزه »اعزام نیروهای 
همیار سلامت به بیمارستان های تهران« این دوستان جهادگر را 

همراهی می کنیم.
  مسلما فعالیت تان در همراهی با نیروهای همیار سلامت قرارگاه 

جهادگران نرجس خاتون  جنبه رسانه ای و هنری دارد؟
بله! همین طور است. بنده به همراه اکیپ کامل تصویربرداری 
همراه همیاران سلامت به بیمارستان هایی که میزبان بیماران مبتلا 
به کرونا هستند، اعزام می شویم و مستندهای کوتاهی را به تولید 
می رسانیم که از این میان می توان به مستند »قالیچه سلیمان« 
اشاره کرد  که خدا را شکر با چندین بازپخش از شبکه های مختلف 

صداوسیما مورد توجه مردم قرار گرفت.
  درباره محتوای این مستند که خیلی مورد پسند مخاطبان در 
فضای مجازی و صداوسیما قرار گرفته است کمی توضیح می دهید؟

برای س��اخت این مستند ما 2 هدف جداگانه داشته ایم یکی 
اینکه یک خداقوت اساسی به نمایندگی از مردم به جامعه پزشکی 
و درمانی مبارزه با کرونا گفته باشیم و دوم اینکه با کسب اطلاع 
تاریخ تولد برخی از کادر درمانی که در خط مقدم مبارزه با ویروس 
کرونا حضور دارند، برای شان یک جشن تولد کوچک بگیریم که 
هدیه این جشن را هم از طرف امام رضا)ع( به این عزیزان تقدیم 
ش��د که این موضوع علاوه بر آنکه ی��ک فضای خاص برای کادر 
درمانی فراهم می کرد، یک نشاط و روحیه هم به این جهادگران 
تزریق می کرد که این افراد بتوانند با روحیه بالا به درمان بیماران 

کرونایی مشغول شوند.
  به نظر ش�ما مهم ترین علتی که موجب می شود مستندهایی 
چون »قالیچه سلیمان« به این شکل به دل مردم بنشیند، چیست؟

اگر بخواهم اصل مطلب را بگویم شاید از نظر برخی ها شعارگونه 
و تکراری به نظر بیاید اما به واقع باید گفت کارهایی که به معنای 
واقعی کاملا دلی س��اخته ش��ود، بدون شک به دل مخاطبان هم 
می نشیند و درباره مستندهایی چون »قالیچه سلیمان« هم همین 

مسأله صدق می کند.
  جناب امامقلی این روزها اقش�ار مختل�ف مردم در حوز های 
مختلف و در توان خود سعی می کنند  نقشی در مبارزه با شیوع 
ویروس کرونا در جامعه داشته باشند؛ به نظر شما هنرمندان در 
ای�ن ایام چگونه می توانند نقش آفرینی کنند، بویژه هنرمندانی 
که ب�ه خاطر تعطیلی پروژه ها، اوقات خال�ی فراوانی را در خانه 

سپری می کنند.
در وهله اول باید گفت ما در کش��ورمان به یک جهاد عمومی 
برای ریشه کنی ویروس کرونا نیاز داریم و این ایام حساس به جهاد 
کفایی احتیاجی نداریم که عده ای در منزل بمانند. خوشبختانه در 
همین »قرارگاه جهادگران سلامت حضرت نرجس خاتون« گلچینی 
از اقشار مختلف جامعه با تخصص های متنوع  حضور دارند؛ از راننده 
وانت، پیک موتوری و خیاط گرفته تا برق کار و مهندس هوافضا که 
به صورت جهادی و تمام وقت در این قرارگاه خدمت می کنند. نیاز 
داریم حضور جهادگرانه اقشار مختلف با تخصص های متفاوت در 
اینگونه قرارگاه ها افزایش یابد و هنرمندان هم مسلما از این قاعده 

مستثنا نیستند.

  بله! هنرمندان هم نباید صف شان از اقشار مختلف مردم در این 
موارد جدا باشد اما قبول دارید که طیف هنرمند با توجه به روحیات 
و ویژگی های ش�خصی خود، نیاز به ی�ک حضور و نقش آفرینی 

متفاوت در مواقع بحرانی کشور دارند؟
هنرمند همیشه و در همه حال باید دنبال خلق آثار روشنگر 
و حقیقت جو باشد، به عنوان مثال در دوران 8 ساله دفاع مقدس 
برخی هنرمندان تحت تاثیر فضای جهادگرانه آن موقع قرار گرفتند 
و در آن ایام با خلق آثاری که در حوزه تخصصی شان بود، تبدیل به 
چهره ماندگار در تاریخ فرهنگ و هنر کشور شدند و آثارشان هم 
ماندگار شد اما بخش دیگری از هنرمندان هم بودند که در دوران 
دفاع مقدس ترجیح دادند خانه نشین بمانند که مسلما این دسته از 
هنرمندان هیچگاه به اقشار موثر جامعه تبدیل نشده و نخواهد شد.

این موارد را به این خاطر گفتم که این ایام بی شباهت به دوران 
دفاع مقدس نیست و در این شرایط هیچ کسی نباید منتظر کارت 
دعوت باشد، بلکه هنرمندان هم باید مانند سایر اقشار جامعه در 
این ایام احساس مسؤولیت کنند و بر اساس توانمندی های خود 

به میدان بیایند.
  گویا درباره حضور جهادگرانه مردم در این اوضاع خیلی به فعالیت  

افراد بر اساس بر تخصص  شان تاکید دارید؟
فی  نفسه هیچ ایردای ندارد که اگر به عنوان مثال یک هنرمند 
یا یک مهندس برق مواد ضدعفونی کننده و ماسک توزیع کند اما 
اگر دنبال بهترین نتیجه از حضور جهادگرانه مردم در مواقع بحرانی 
هس��تیم، بهتر اس��ت با یک برنامه ریزی سریع و منظم به دنبال 
نقش آفرینی افراد بر پایه تخصص ها و توانایی های شان در میدان 

جهاد باشیم تا بدین صورت کارایی خدمات جهادی مردم چندین 
برابر شود، زیرا در این مواقع بحرانی با 2 بحث اصلی درباره حضور 
جهادگران مواجه هس��تیم؛ یک موضوع بحث »وظیفه محوری« 
است که هر کس باید بر اساس تخصصش گام به میدان بگذارد و 
یک اصل هم »دل« است که بر پایه احساسات انسانی استوار است 
که شایسته آن است این مورد دوم را تاحدودی کنترل کنیم تا به 

بهترین نتیجه ممکن دست پیدا کنیم.
  ش�ما به عنوان یک  مستندس�از در این ایام به جبهه مبارزه با 
کرونا رفته اید؛ حضور هنرمندان مختلف را در این میدان سخت 

چگونه ارزیابی می کنید؟
این مسأله را باید از 2 جنبه مورد بررسی قرار داد؛ یکی اینکه 
نیمه پر لیوان را نگاه کنیم و آن اینکه برخی هنرمندان با خلق اثر 
در حوزه تخصصی ش��ان، اتفاق های خوبی را رقم زده اند اما اگر به 
بخش دیگری از این موضوع بپردازیم، باید گفت هنرمندان بسیاری 
انتظارات را برآورده نکردند و هنوز آنچنان که باید پای کار نیامده اند 
و جای خالی خیلی از هنرمندان در قرارگاه های جهادی مختلف در 
این ایام احساس شده است. البته هنرمندانی که به دنبال تاریخ سازی 
باشند در این ایام نقش خود را بخوبی ایفا کرده اند و همچون یک 
مجاهد سختکوش بدون ترس و واهمه، وسط این کارزار آمده اند 
و امیدوارم سایر هنرمندان هم بزودی متوجه این بزنگاه تاریخی و 

اهمیت حضورشان در این برهه شوند. 
  البته این احساس مسؤولیت صرفا مخصوص هنرمندان نمی شود 

و تمام اقشار مختلف را در برمی گیرد.
دقیقا همین طور است و هر کسی که خود را متعلق به انقلاب 
اسلامی می داند، باید بدون هیچ منتی به میدان بیاید و نباید شاهد 
باشیم کسانی که به خودشان برچسب انقلابی زده اند، در این ایام 
خانه نشین باشند. در واقع باید گفت در این ایام به کسانی نیاز داریم 
که شبیه شان را در ایام دفاع مقدس و پس از آن ایام بسیار دیده ایم، 
به عنوان مثال کسانی بودند که فقط در دوران دفاع مقدس فرمانده و 
رزمنده بودند و پس از آن بدون هیچ چشمداشتی به پست و مقام، 
به زندگی عادی خود بازگشتند و در حال حاضر هم هستند کسانی 

که در این ایام این ویژگی  منحصر به فرد را دارند.
  بسیاری از اهالی رسانه هم در ایام همراه با جهادگران مشغول 
اطلاع رسانی درباره مبارزه با ویروس کرونا هستند؛ شما به عنوان 
یک مستندساز که فعالیت رسانه ای هم می کنید، چه تحلیلی از 

عملکرد رسانه ها در این  برهه دارید؟
مسلما حداقل انتظاری که از یک رسانه طراز انقلاب اسلامی 
وجود دارد، این است که اهالی آن رسانه با تمام وجود پای کار بیایند 
که خوشبختانه شاهد آن هستیم که اغلب فعالان رسانه ای در این 
ایام فعالیت چشمگیری داشته اند که جای قدردانی و تشکر دارد اما 
نباید از ذکر این نکته غافل شویم که رسانه در مواقع بحرانی با 2 
ریکرد اساسی مواجه است؛ یکی از این رویکردها »امدادطلبی« است 
که رسانه ها با اطلاع رسانی دقیق درباره مشکلات بحران به نوعی 
مسؤولان و اقشار مختلف را به کمک رسانی دقیق تر و هدفمندتر 
ترغیب می کنند که باید گفت در این حوزه اغلب رسانه های انقلابی 
موفق و تاثیرگذار عمل کرده اند. اما رویکرد دومی که برای اهالی 
رسانه در ایام بحران اهمیت دوچندان دارد، حوزه »امدادرسانی« 
است که اهالی رسانه باید با خلق اثر فرهنگی و هنری بر پایه »خبر«، 
اتفاق های امیدبخشی را برای جامعه رقم بزنند. بهترین مدل یک 
رسانه طراز انقلابی این است که با خلق رویدادهای مختلف در حوزه 
»امدادرسانی« نقش پررنگی ایفا کند که متاسفانه در این حوزه برخی 

رسانه های ما آنچنان موفق عمل نکرده اند.
  و صحبت پایانی...

همچنان معتقدم تشکیل قرارگاه های مختلف برای حوزه های 
کاری متف��اوت از مهم ترین اموری اس��ت که بای��د این روزها در 
اولویت قرار گیرد تا بتوان مشکلات پیش رو و همچنین معضلات 
پساکرونایی را مدیریت کرد که در این  باره تشکیل قرارگاه رسانه ای 
مقابله با کرونا باید در اولویت قرار گیرد تا اهالی رسانه با یک وحدت 
کامل نسبت به رویکردهای »امدادطلبی« و »امدادرسانی« در ایام 

پساکرونا اقدام کنند.

گفت و گوی »وطن امروز« با محمدرضا امامقلی، مستندساز حاضر در خط مقدم مبارزه با کرونا

تصویر آدم های بحران

مدیرعام��ل مجمع نوش��ت افزار ایرانی- اس��لامی از 
افزایش میزان س��هم تولی��دات ایرانی در این حوزه در 
سال 98 خبر داد. به گزارش »وطن امروز«، نوشت افزار 
ایرانی- اسلامی پس از چند سال بخوبی توانسته جای 
خود را در بازار نوش��ت افزار ب��از کند. البته هنوز موانع 
بسیاری در مسیر تولید این محصولات قرار دارد که یکی 

از جدی ترین آنها افزاش قیمت کاغذ است.
ب��ا این همه با وجود این، فعالیت مس��تمر و پویای 
تولیدکنن��دگان این حوزه از یک س��و و افزایش تعرفه 
واردات از س��وی دیگر، سبب شد س��هم کالای ایرانی 
در ب��ازار نوش��ت افزار ای��ران افزای��ش یاب��د و از همه 
مهم ت��ر، مصرف کننده نیز راغب به تهیه این اقلام برای 

فرزندانش شود.
نوش��ت افزار ایرانی- اسلامی در حالی کار خود را از 
یک دهه پیش آغاز کرد که تنها 10 درصد س��هم بازار 
را در اختیار داش��ت؛ این در حالی است که بنا بر آمار 
منتشر شده، امروز توانسته با در نظر گرفتن راهکارهای 

مختل��ف ای��ن س��هم را به می��زان قاب��ل توجهی 
افزای��ش دهد. س��عید حس��ینی، مدیرعامل 

مجمع نوشت افزار ایرانی- اسلامی، 
در گفت وگ���و با تس��نیم، درباره 
می��زان رش��د تولیدات در س��ال 

گذش��ته و همچنین 
تغییر شکل بازار به 
تولیدکنندگان  نفع 
ایرانی گفت: به نظر 

می رس��د سال گذشته 
ایرانی در  سهم تولیدات 

بازار نوشت افزار در مقایسه 
با س��ال 97، رش��د خوبی 

داش��ته اس��ت. پیش از این 
سهم تولیدات ایرانی در بازار 

30 درص��د بود و 70 درصد از ب��ازار را نیز محصولات 
وارداتی تأمین می کرد اما در س��ال گذشته این میزان 
با 10 درصد تغییر  همراه بود؛ به این صورت که سهم 
تولیدکنندگان ایرانی 10 درصد بیشتر و به همین میزان 

از سهم کالای وارداتی در بازار کاسته شد.
وی ب��ا بیان اینکه هرچند به دلیل کمبود اطلاعات 
نمی توان آمار دقیق��ی در این زمینه داد، تصریح کرد: 
س��ال گذشته خطوط تولیدی جدیدی وارد کشور شد 
و همین امر بر میزان تولیدات نوش��ت افزار ایرانی تأثیر 

گذاشت.
مدیر مجمع نوشت افزار ایرانی- اسلامی همچنین از 
افزایش تولید در سال جدید خبر داد و یادآور شد: هرچند 
شرایط تولید در کشور سخت شده اما اگر مجموعه های 
دولتی و حاکمیتی حمایت کنند، می توانیم در 2 تا 3 
 س��ال میزان تولیدات نوش��ت افزار ایرانی را در بازار به
50 درص��د افزایش دهیم و در همه اقلام به نمونه های 
خوب داخلی دست یابیم. اختصاص سهم 
40 درص��دی بازار ب��ه محصولات 
ایرانی در بازار نوشت افزار 
فرهنگس��ازی  حاصل 
کیفی��ت  ارتق��ای  و 
ای��ن حوزه  تولی��دات 
اس��ت اما با وجود ایجاد 
این حاش��یه امن برای 
آنها  تولیدکنن��دگان، 
امس��ال ب��ا مش��کلات 
مختلف��ی مواجه خواهند 
ب��ود؛ از افزای��ش قیمت 
م��واد اولی��ه گرفته تا 
وضعی��ت مبهم مراکز 
تولیدی در شرایط شیوع 

بیماری کرونا.

س��خنگوی قوه قضائی��ه گفت: نامه موس��وم به 
هنرمندان برای آزادی یک متهم اقتصادی هنرمندانه 
نبود. به گزارش »وطن امروز«، ماجرای انتشار نامه 
گروه��ی از هنرمن��دان برای درخواس��ت مرخصی 
س��یدمحمد امامی در این مدت اخیر جنجال های 
بس��یاری در فضای رس��انه ای و سینمایی کشور به 
وج��ود آورده اس��ت. همین روز گذش��ته بود که از 
واکنش اعتراضی ش��ورای عال��ی تهیه کنندگان به 

نگارش این نامه نوش��تیم. حالا در تازه ترین واکنش بر اس��اس 
آنچه تس��نیم گزارش کرده، غلامحسین اسماعیلی، سخنگوی 
قوه قضائیه درباره نامه برخی چهره های سینمایی درباره آزادی 
یکی از متهمان پرونده بانک سرمایه و صندوق ذخیره فرهنگیان 
اظهار کرده: »نامه موسوم به نامه برخی هنرمندان و سینماگران، 
هنرمندانه نبود؛ در این نامه از کسی که حداقل در مظان اتهامات 
اقتصادی است تعریف و تمجید هایی شده بود، البته حکم این 
پرونده هنوز صادر نشده و نمی توانم جزئیات را اعلام کنم. نکته 

دوم عدم ش��فافیت در جمع آوری امضا ها بود که 
برخی از افراد گفتند ما اصلا امضا نکردیم یا متن 
دقیق را نگفته بودند. نکته سوم نیز انتشار این نامه 
در فض��ای مجازی بود. اگر یک جمعی نامه ای به 
یکی از مقامات می نویس��ند باید صبر کنند تا در 
چارچ��وب ضوابط قانونی و رعایت عدل و انصاف 
موضوع بررس��ی شود«. اس��ماعیلی در پاسخ به 
سوالی درباره تفاوت متن نامه ای که به قوه قضائیه 
آمده با متن نامه منتشر شده در فضای مجازی، بیان کرد: »2 
متن را با هم مقایسه نکردم و متن نامه ای که به قوه قضائیه آمده 
را دیدم. ما به حکم قانون و بر اساس عدل و انصاف در این پرونده 
و پرونده های دیگر تصمیم خواهیم گرفت. این پرونده هنوز منتهی 
به صدور رأی نشده و در دادسرا است و کار تحقیقات انجام می شود. 
این پرونده بسیار گسترده  است که تعدادی از متهمان به دادگاه 
رفتند و محکوم شدند اما درباره تعدادی دیگر از جمله فرد مورد 
نظر، هنوز رسیدگی کامل قضایی در پرونده انجام نشده است«.

ابراهیم داروغه زاده، دبیر 3 دوره اخیر جشنواره 
فیلم فجر معتقد اس��ت: اک��ران آنلاین ظرفیتی 
جدید برای نمایش فیلم هاست و اگر رسانه ملی 
به شکل گسترده با تبلیغات مناسب پشتیبان این 
حرکت باشد، می توان به موفقیت آن امیدوار بود. 
به گ��زارش »وطن امروز«، با آغ��از اکران آنلاین 
فیلم سینمایی »خروج«، یکی از بحث های جدی 
در ارتباط با این طرح، بحث حمایت تلویزیون از 

آن به وس��یله پخش تبلیغ��ات تلویزیونی بود، موضوعی که 
البته هنوز چندان محقق نشده اس��ت. ابراهیم داروغه زاده، 
دبیر 3 دوره اخیر جش��نواره فیلم فجر، درباره اکران آنلاین 
خروج به فارس گفته اس��ت: »اقدام سازمان سینمایی اوج و 
آقای حاتمی کیا در این ش��رایط اقدامی پرخطر و البته قابل 

تقدیر است، چون می تواند در عمل به بسیاری 
از ابهاماتی که در این مسیر وجود دارد، به طور 
عملی پاسخ دهد«. وی افزود: »اگر رسانه ملی 
به شکل گسترده با تبلیغات مناسب پشتیبان 
این حرکت باشد و جمعیت حداکثری مخاطب 
بالقوه این حرکت تلقی شوند، می توان امیدوار بود 
که مخاطبان بالفعل به عدد قابل قبولی برسد و 
این پروژه موفق شود«. داروغه زاده در پایان تاکید 
کرد: »موفقیت اکران آنلاین فیلم »خروج« آقای حاتمی کیا 
می تواند راه جدیدی را برای سایر تولیدات سینمای ایران نیز 
باز کند و ظرفیت جدیدی برای نمایش فیلم ها و بهتر شدن 
چرخه اقتصادی سینمای ایران باشد. امیدوارم همه مسؤولان 

به موفقیت این حرکت خوب کمک کنند«.

واکنش سخنگوی قوه قضائیه به نامه برخی چهر ه ها برای آزادی محمد امامی

همت ایرانی، واردات لوازم التحریر را کاهش دادنامه ای که هنرمندانه نبود!

ونق تولید نوشت افزار اسلامی- ایرانی ر

ابراهیم داروغه زاده:

وج« با تبلیغاتش حمایت کند رسانه ملی از اکران آنلاین »خر
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این روزها طرح های مختلفی در راستای همدلی با مردم کشور 
از سوی نهادها و تشکل های مختلف مردمی و دولتی در حال 
انجام است. در همین راستا سازمان مدارس صدرا با هدف فعال 
کردن ظرفیت دانش آموزی کشور، برای نخستین بار، رزمایش 
مواسات و همدلی موسوم به »صدرای مهربانی« را در مدارس 

این مجموعه برگزار می کند. این نهاد 
در نظر دارد در راس��تای فرمایشات 
مقام معظم رهب��ری مبنی بر لزوم 
برگزاری رزمایش گسترده مواسات 
و همدلی و کم��ک مومنانه به فقرا 
و نیازمندان در شرایط کنونی، طرح 
»ص��درای مهربانی« را تا ابتدای ماه 
مب��ارک رمضان در 160 مدرس��ه 

تحت پوشش این سازمان در سراسر کشور برگزار کند. در این 
طرح که با هدف استفاده از ظرفیت دانش آموزان و در راستای 
الگوسازی فعالیت های جهادی در بستر مدارس و تحقق بیانیه 
گام دوم انقلاب طراحی شده است، بر مشارکت فعال دانش آموزان 
و واگذاری مسؤولیت به آنها و جلب همراهی فارغ التحصیلان 

مدارس صدرا و نیز س��ایر مدارس غیرصدرا تاکید شده است. 
ط��رح ص��درای مهربانی با محوریت خانواده ه��ا و معلمان و با 
مدیریت مدیران مدارس صدرا که به عنوان پایگاه های عملیاتی 
ای��ن طرح در هر منطقه قرار دارند، به شناس��ایی خانواده های 
نیازمند می پردازد و حمایت خود را در قالب بسته ارزاق، وام های 
قرض الحسنه، حمایت از تولیدی ها 
و بازاریاب��ی ب��رای آنها، بس��ته های 
آموزشی و فرهنگی و حمایت از درمان 
خانواده های نیازمند و آسیب دیده از 
کرونا ارائه می دهد. همه نیازمندان اعم 
از خانه های سالمندان، آسایشگاه های 
جانب��ازان و معل��ولان، یتیم خانه ها، 
کارگران و مهاجران غیرایرانی نیازمند، 
مش��مول این طرح هس��تند و می توانند از کمک های نقدی و 
غیرنقدی خیران مشارکت کننده در آن بهره مند شوند. سازمان 
مدارس علوم و معارف اسلامی صدرا وابسته به سازمان تبلیغات 
اسلامی است و بیش از 12 هزار دانش آموز در سراسر کشور در 

این مدارس به تحصیل اشتغال دارند.

برای نخستین بار در کشور

    مدارس علوم و معارف اسلامی صدرا »پایگاه مهربانی« می شوند     


